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پائز: ادامه همکاریام با ایران به نتایج لیگ ملتها بستگی دارد/ رسیدن به المپیک غیرممکن
نیست

 یکشنبه ۲۰ اسفند ۱۴۰۲ - ۱۱:۰۵ شناسه خبـر : ۱۳۸۸۶۷

سرمربی تیم ملی والیبال ایران گفت: رسیدن به المپیک، سخت است اما غیرممکن نیست و باید نتایج خوبی کسب
 کنیم تا شاید یکی از ۵ سهمیه باقیمانده را به دست بیاوریم.

به گزارش موج خبر، فدراسیون والیبال پس از چندین ماه مذاکره با بیش از 20 مربی خارجی و تشکیل چندین جلسه

شورای مشورتی و کمیته فنی، روز چهارشنبه 9 اسفند با «مائوریسیو موتا پائز» برای هدایت تیم ملی ایران به توافق

رسید.

این مربی برزیلی - فرانسوی گفتوگویی انجام داده که در زیر میخوانید:
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*چرا تیم ملی والیبال ایران را برای مربیگری انتخاب کردید؟

 چون چالش بسیار سختی پیش روی من بود و عاشق چالش هستم. ایرانیها واقعاً دوستدار والیبال هستند. نخستین ملاقات

من با مسئولان ایرانی در ابتدای سال نو (میلادی) بود و سپس نشستی در پاریس داشتیم.

*مسائل غیر ورزشی و سیاسی را هم در تصمیم خود در نظر گرفتید؟

 تمام فکر من روی مسائل ورزشی متمرکز است و تنها به جامعه والیبال ایران فکر میکنم. میدانم که  جدا کردن مسائل

سیاسی و ورزشی برای برخی افراد سخت است اما من به شیوه خودم به جهان نگاه میکنم.

*تیم ملی با سعید معروف شناخته میشود که دیگر برای ایران بازی نمیکند. تیم ایران را در حال حاضر چطور میبینید؟

 ایران با توجه به کسب عنوان قهرمانی جهان زیر 21 سال و نایب قهرمانی زیر 19، پتانسیل بالایی دارد. ایران در 2 سال

گذشته، بیشتر متکی به ستارههای خود بوده ولی از نظر کار گروهی و تلاش برای هدفی مشخص در سطح بالایی قرار

نداشته است. وظیفه من این است که تیم ایران را به سمت هدفی واحد راهنمایی و هدایت کنم.

*رسیدن به المپیک برای تیم ملی ایران ممکن است؟

 ایران در جایگاه 15 رنکینگ جهانی است که البته در در سالهای اخیر، دچار افت شده است. رسیدن به المپیک، سخت

است اما غیرممکن نیست. باید نتایج خوبی در لیگ ملتها کسب کنیم تا شاید یکی از 5 سهمیه باقیمانده را به دست

بیاوریم. کار خیلی سختی داریم چون ایتالیا، آرژانتین و اسلوونی، قطعاً 3 سهمیه کسب میکنند. بنابراین فقط 2 جای خالی

باقی میماند. هر بازی برای ما حکم فینال را دارد و ما باید از نظر ذهنی، فنی و احساسی کاملاً آماده باشیم. تلاش ما

تقویت نقاط قوت و برطرف کردن نقاط ضعف خواهد بود.

*والیبال ایران، چند بازیکن لژیونر هم دارد. 

 بله. امین اسماعیلنژاد برای ورونا بازی میکند، امیرحسین اسفندیار در چین است و سابقه بازی در لیگ روسیه و بلژیک

را دارد. شریفی در لیگ ترکیه بازی میکند و جواد کریمی نیز در رومانی است. به این بازیکنان نیاز دارم تا در کنار

جوانان مستعد ایران قرار بگیرند. به این ترتیب آنها میآموزند در لحظات کلیدی بازی، کیفیت خود را حفظ کرده و در

ثبات احساس داشته باشند.

*با توجه به اینکه مسئولیت تیم ملی ایران را بر عهده دارید، آیا فعالیت باشگاهی را متوقف میکنید؟

 نه، اصلاً. من اهدف خاص و مشخصی دارم و مجبور شدم پیشنهادی را رد کنم که به نفع ایران نبود. در این مورد با

فدراسیون ایران صحبت کردهام. طرف ایرانی، تقاضای همکاری بلند مدت دارد ولی همه میدانیم که ادامه همکاری ما
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به نتایج لیگ ملتهای 2024 بستگی دارد. هنوز تصمیمی برای تیم باشگاهی فصل آینده خود نگرفتهام.

انتهای پیام/

انتهای پیام/
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